
اولین کاپیتان تیم فوتبال فولاد خوزستان گفت: 
نکونام  جواد  انتخاب  نوزدهم،  فصل  ابتدای  از 
برای سرمربیگری تیم فولاد و سعید آذری برای 
مدیرعاملی باشگاه، نشان می داد این باشگاه هم 
چشم به کسب قهرمانی لیگ و هم کسب سهمیه 

آسیایی دارد.
در  ایسنا،  با  گفت وگو  در  بختیاری زاده  سیاوش 
سهمیه  کسب  شانس  شدن  کمرنگ  خصوص 
ابتدای  از  کرد:  اظهار  فولاد،  تیم  توسط  آسیایی 
برای  نکونام  جواد  انتخاب  نوزدهم،  فصل 
برای  آذری  سعید  و  فولاد  تیم  سرمربیگری 
مدیرعاملی باشگاه، نشان می داد این باشگاه هم 
چشم به کسب قهرمانی لیگ و هم کسب سهمیه 
آسیایی دارد. به هر حال وقتی آذری با آن سابقه 
ورزشی و مدیریتی جذب می شود، یعنی به دنبال 

انجام یک کار بزرگ است.
وی با بیان این که فولاد در لیگ حرفه ای ایران، 
جمله  از  ارکان  تمامی  نظر  از  تیم  حرفه ای ترین 
فولاد  نظرم  به  افزود:  است،  مدیریتی  ساختار 
حرفه ای  برتر  لیگ  در  که  است  ایران  تیم  تنها 
کار می کند و تیمی که دارای این همه امکانات 
و  خوب  مدیره  هیات  نرم افزاری،  سخت افزاری، 
وضعیت مالی بسیار خوب است و بعد نیز به دنبال 
جذب سعید آذری با آن تجربه و سابقه مدیریتی 
زودی  به  مطمئنم  که  هم  را  نکونام  و  می رود 
ایران خواهد  تیم ملی  اسکوچیچ سرمربی  از  پس 
خوب  روزهای  جز  نویدی  می کند؛  انتخاب  شد، 
برای فولاد و رسیدن به کسب سهمیه آسیایی و 

قهرمانی نداشت.
نشان  خاطر  خوزستان  فوتبال  پیشکسوت  این 

ما  چشم  نکونام،  و  آذری  با  بود  قرار  اگر  کرد: 
به  نیازی  دیگر  پس  باشد،  جدول  میانه های  به 
جذب این دوستان نبود ولی زمانی که نکونام و 
آذری به باشگاه فولاد آمدند، این نوید را به همه 
فولاد  هواداران  و  خوزستان  فوتبال  علاقه مندان 
و کسب سهمیه  قهرمانی  برای  فولاد  که  دادیم 
آسیایی بسته شده و روزهای خوب در پیش است.

البته نکونام و آذری در مصاحبه های  افزود:  وی 
خود با بیان این که فولاد یک تیم معمولی است 
و از روز اول نیز برای قهرمانی بسته نشده است، 
و  شود  برداشته  تیم  روی  از  فشار  داشتند  سعی 
مردم  همچنان  اما  کند  طی  را  خود  خوب  روند 
این  از  هستند،  خوبی  کارشناسان  که  خوزستان 

تیم انتظار کسب سهمیه دارند.
بختیاری زاده بیان کرد: فولاد در شروع فصل شاید 
نتایج خوبی نگرفت و البته تمام نیم فصل اول را 
هم مدیون ایوب والی است که آن گل های سه 

امتیازی را به ثمر رساند اما در بازی های پساکرونا 
دست  خود  فوتبالی  واقعی  به شخصیت  توانست 
با  همراه  و  خوب  بسیار  بازی های  و  کند  پیدا 
نتایج خوب را کسب کند، تا آن جا که حتی تا رده 
دوم جدول نیز بالا آمد و اگر این بازی ها و این 
شاید  داشت،  فصل  شروع  از  را  تیمی  شخصیت 
پرسپولیس نیز به این سادگی نمی توانست با این 

فاصله امتیازی قهرمان لیگ شود.
حال  در  متاسفانه  این که  بیان  با  همچنین  وی 
رقبای  به  نسبت  کمی  شانس  فولاد  حاضر 
آسیایی  سهمیه  کسب  برای  خود  جدولی  بالای 
دارد، گفت: متاسفانه کادرفنی فولاد در بعضی از 
بازی های اخیر مهم خود، مدیریت زمان نداشت و 
در دیدارهایی که می توانست با سه امتیاز شیرین 
امتیازات  این  سادگی  به  شود،  خارج  زمین  از 
از جمله آن می توان  از دست داد که  را  حساس 
به بازی با پرسپولیس و نساجی اشاره کرد و حالا 

بسیار  شانس  فولاد  که  شده اند  باعث  همین ها 
ضعیفی برای کسب سهمیه آسیایی داشته باشد.

خوزستان  فولاد  فوتبال  تیم  کاپیتان  نخستین 
خاطر نشان کرد: فولاد در سالی که می توانست 
به سادگی سهمیه آسیایی بگیرد، متاسفانه شانس 
کسب این سهمیه برای آن، بسیار کمرنگ شده 
است. به هر حال کسب نتایج لازم در هفته های 
اخیر توسط تیم های استقلال، سپاهان و تراکتور، 
ضعیف  آسیا  به  رسیدن  برای  را  فولاد  شانس 
کرده است اما من هم مثل تمام مردم خوزستان 

همچنان امیدوار به کسب این سهمیه هستم.
وی با بیان این که از تیم های نفت مسجدسلیمان 
با تمام حواشی و نداری ها  آبادان نیز که  و نفت 
می کنم،  قدردانی  کنند،  آبروداری  توانستند 
و  کار  یک  در  امسال  فولاد  دارم،  آرزو  گفت: 
اتفاق عجیب به سهمیه آسیایی برسد. همچنین 
یک  حذفی  جام  در  نفت مسجدسلیمان  امیدوارم 
شاهین  تیم  یادآور  و  بزند  رقم  را  تاریخی  اتفاق 
اهوازی باشد که از طریق جام حذفی به مسابقات 

آسیایی راه پیدا کرد.
بختیاری زاده در پایان نیز درباره تاثیر داوری ها در 
دور شدن فولاد از آسیا، گفت: متاسفانه تیم های 
زیادی از داوری ضربه خورده اند و فولاد هم از این 
موضوع مستثنی نیست. این ها اتفاقاتی است که 
هر ساله برای تیم ها رخ می دهد و متاسفانه فشار 
جایزالخطا  داوران  دارد.  وجود  داوران  بر  زیادی 
هستند و البته یکی از اتفاقات خوبی که می تواند 
لیگ  این است که در  بیفتد،  ایران  فوتبال  برای 
بیستم، ویدئوچک داشته باشیم تا بتوانیم به بهتر 

شدن داوری ها کمک کنیم.
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امام صادق )ع( :
 انتقام جويى قدرتمندان

 چه زشت است .

خبر خبر ورزشي

با 8 کيلوگرم اضافه وزن ؛
چند باشگاه به دنبال

 جذب »پاتوسى« هستند
آیاندا پاتوسی هافبک آفریقایی فولاد خوزستان که با اضافه 
وزن خود یکی از عوامل افت فولاد در هفته های اخیر بوده 

است، از چند باشگاه پیشنهاد دارد!
از  یکی  خوزستان  فولاد  آفریقایی  هافبک  پاتوسی  آیاندا 
بازیکنان خارجی لیگ بود که به خاطر تعطیلی مسابقات لیگ 
بعد از شیوع کرونا، عازم کشورش شد و چند ماه در قرنطینه 
بود. هرچند در یکی، دو نوبت شرایط برای بازگشت پاتوسی 
به ایران فراهم شد ولی وی به بهانه کرونا، سفر به اهواز را 

به تعویق انداخت.
این هافبک آفریقایی در بدو ورودش به ایران باعث حیرت 
اعضای کادر فنی فولاد خوزستان و جواد نکونام شد. اضافه 
وزن کاملًا مشخص پاتوسی اولین چیزی بود که تعجب و 
عصبانیت فولادی ها را در پی داشت و جواد نکونام را بر آن 
داشت تا این هافبک خلاق را از لیست تیمش برای مسابقات 

کنار بگذارد.
پاتوسی در دیدار فولاد با سایپا دقایقی به میدان رفت تا عمق 
فاجعه اضافه وزن او کاملًا به چشم بیاید و انتقاد تند سعید 
آذری مدیرعامل فولاد را با این جمله کلیدی در پی داشته 

باشد: »به پاتوسی پول مفت نمی دهیم.«
برابر پارس جنوبی  از تساوی شب گذشته فولاد  بعد  آذری 
بازهم از پاتوسی انتقاد و ادعای عجیبی را مطرح کرد. آذری 
در گفتگو با خبرنگار مهر، گفت: پاتوسی به تعهدش در دوران 
قرنطینه پایبند نبوده و هشت کیلوگرم اضافه وزن دارد ولی 
متأسفانه پنج مدیر باشگاه دنبال جذبش هستند. این خیانت 
به فوتبال است. اگر من در فوتبال باشم، قرارداد امثال پاتوسی 

را به صورت مشروط می بندم.
مدیرعامل فولاد تاکید کرد: پاتوسی فوتبالیست خوبی بود ولی 
الان نیست. این بازیکن در حال حاضر بیشتر شبیه به کشتی 

گیران سومو )کشتی باستانی ژاپن( است!

ادعای فنرباغچه ؛ 
ستاره ايرانى را مى خواهيم

تیم فوتبال فنرباغچه از پرطرفدارترین و پرافتخارترین تیم های 
فوتبال ترکیه ادعا کرده است که مهاجم تیم ایرانی ریوآوه را 

می خواهد .
مهدی طارمی که اینروزها در ایران است و هنوز در تمرینات 
پیش فصل ریوآوه شرکت نکرده یکی از چهره های اصلی 
نقل و انتقالات حال حاضر فوتبال اروپا شده است. روز گذشته 
روزنامه پرتیراژ آبولا در پرتغال اعلام کرد که پیوستن مهدی 
طارمی آقای گل رقابت های لیگ این کشور به تیم پورتور 

نهایی شده است.
براساس خبر آبولا تیم مطرح پرتغالی با باشگاه ریوآوه برای 
جذب این مهاجم ملی پوش ایرانی به توافق رسیده است. 
رابطه  این  در  ترکیه  "فوتواسپور"  امروز  وجود  این  با  اما 
لیگ  از  بازیکن  دو  دنبال  به  فنرباغچه  باشگاه  که  نوشت 
برزیلی   هافبک  تاباتا  برونو  خبر  این  است.براساس  پرتغال 
دو  ریوآوه  تیم  مهاجم  طارمی  مهدی  و  پورتیموننزه  تیم 
برای جذب  خوبی  پیشرفت  فنرباغچه  که  هستند  بازیکنی 

آن ها داشته است.
درمورد تاباتا گفته می شود که با  دکو مدیربرنامه های این 
بازیکن توافق شده اما هنوز هیچ مذاکره با باشگاه پورتیموننزه 

صورت نگرفته است. 
اما در رابطه با مهدی طارمی این سایت ترکیه ای نوشت که 
فنرباغچه با آندره ویلاس بواس مدیرورزشی تیم ریوآوه صحبت 
و مذاکرات مثبتی را داشته است. همچنین در ادامه آمده است 
که فنرباغچه یک پیشنهاد مالی خوب به ریوآوه برای جذب 

مهاجم ایرانی داده است.
مهدی طارمی البته که از حضور در فوتبال ترکیه خاطره خوبی 
تیم  با  قرارداد  برای عقد  و  بار  او سه سال پیش یک  ندارد. 
ریزه اسپور به همراه رامین رضاییان به ترکیه رفت ، چند روز 
تمرین کرد و سپس به پرسپولیس بازگشت؛ ماجرایی که در 
نهایت منجر به محرومیت این بازیکن و باشگاه پرسپولیس 
شد.  طارمی در روزهایی به ترکیه رفت که اتفاقات عجیبی مثل 

کودتا و بمب گذاری نیز در این کشور رخ داد.

مكسول کورنت :
رسيدن ليون

 به نيمه نهايى اتفاقى نيست
لیون شب گذشته با برتری 3-1 برابر سیتی به نیمه نهایی 
نهایی  هشتم  یک  در  ها  لیونی  یافت.  راه  قهرمانان  لیگ 

یوونتوس را نیز حذف کرده بودند.
برابر  لیون  پیروزی  در  گلزنی  از  پس  کورنت  مکسول 
منچسترسیتی در یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان گفت که 

از بازی برابر بهترین های جهان لذت می برد. 
بیرون  از  زیبا  با ضربه ای   24 دقیقه  در  عاجی  ساحل  بال 
انداخت. کوین  با یک گل پیش  را  محوطه جریمه تیمش 
اما  رساند  ثمر  به  را  تساوی  دقیقه 69 گل  در  بروینه  دی 
موسی دمبله از روی نیمکت به میدان آمد تا در فاصله 11 

دقیقه دو بار دروازه حریف را باز کند.
گل کورنت چهارمین گل او برابر سیتی پپ گواردیولا بود 
و با رکورد لیونل مسی که بیشترین گل زده برابر سیتی در 
زمان حضور این مربی اسپانیایی را دارد برابر شد. او پس 
از بازی به رادیو مونته کارلو گفت:» حضور در این بازی ها 
لیگ  ما هر روز نمی توانیم در یک چهارم  استثنایی است. 

قهرمانان به میدان برویم. 
من امشب گل زدم اما مهمترین چیز هنوز هم کار جمعی 
بهترین  برابر  بازی  از  که  کنم  اعتراف  باید  است.  تیم 

بازیکنان دنیا لذت می  برم. 
این که ما در این مرحله حضور داریم به هیچ عنوان اتفاقی 
نیست. ما در طول تمرینات آماده سازی به خوبی کار کردیم 

و نتیجه تلاش هایمان را نیز امشب گرفتیم.«

تارتار : 
مى خواهيم فوتبال پاکى ارائه دهيم اما...

سرمربی نفت مسجدسلیمان گفت: می خواهیم فوتبال پاکی 
ارائه دهیم ولی اگر اتفاقی بیفتد و خدایی ناکرده بازیکنان مان 

شرایط بدی پیدا کنند، مسوولیتش با من نیست.
اظهار  سایپا  مقابل  تیمش  تساوی  از  پس  تارتار  مهدی 
کرد: هر چند سایپا در نیمه دوم کمی فشار آورد اما تقسیم 
امتیازات عادلانه بود. حرفم در رابطه با مشکلات مالی مان 
است و نزدیک به هشت ماه است اعضای تیم مان دریافتی 
و  می کنند  بازی  پاس شدن چک  امید  به  و  است  نداشته 
به گوش می رسد مسوولان  متاسفانه طبق حرف هایی که 
نتوانستند این مشکل را حل کنند و پولی به باشگاه تزریق 

کنند.
او ادامه داد: از همین الان اعلام می کنم که هفته آینده با 
بازیکنان مان  بازی داریم و  تیمی که در حال سقوط است 
نگران مطالبات شان هستند و می خواهیم فوتبال پاکی ارائه 
بازیکنان مان  ناکرده  خدایی  و  بیفتد  اتفاقی  اگر  ولی  دهیم 
شرایط بدی پیدا کنند، مسوولیتش با من نیست. از همین جا 
تیم  این  نگذارید  می گویم  خوزستان  استان  مسوولان  به 
شرایط بدی را پیدا کنند چرا که ما در حذفی هم باید بازی 
تا بیست و هشتم یک فکر اساسی کنم و  کنیم. امیدوارم 
و  نمی گیرم  گردن  را  مسوولیتی  هیچ  صورت  این  غیر  در 

مسوولان باشگاه باید پاسخگو باشند.

 در آخرین دیدار؛
شاگردان ويسى دياباته را در تور داشتند

آقای گل لیگ برتر در بازی دیروز روز کم فروغی را پشت 
سر گذاشت.

استقلال در آخرین دیداری که در لیگ نوزدهم میزبان بود، 
نتیجه  با  تیم  دو  دیدار  و  پیکان عبور کند  از سد  نتوانست 

مساوی 1-1 به پایان رسید.
شیخ دیاباته مهاجم ارزشمند آبی پوشان که عنوان آقای گلی 
لیگ برتر را یدک می کشد، نتوانست درخشش همیشگی 
اش را ادامه دهد و در دیدار مقابل خودروسازان ناکام بود. 
دیاباته که در بازی با شهرخودرو دچار آسیب دیدگی شد و 
از دست  را  نهایی مقابل سپاهان  دیدار مرحله یک چهارم 

داد، نشان داد که هنوز به اوج آمادگی نرسیده است.

پنجعلی : 
دربى بايد با 5 داور برگزار شود

نفره   10 تیم  عملکرد  از  تمجید  با  پرسپولیس  پیشکسوت 
از سد  در جام حذفی  امیدواری کرد  ابراز  مقابل گل گهر، 

استقلال نیز موفق به صعود شوند.
محمد پنجعلی، مدافع اسبق و پیشکسوت باشگاه پرسپولیس 
درباره نمایش این تیم مقابل گل گهر گفت: پرسپولیس در 
بازی با گل گهر سیرجان، دو نیمه کاملا متفاوت داشت. در 
نیمه دوم، ده  اما در  نبود  انتظار  نیمه اول، خوب و در حد 
نفره، بازی را برگرداند. تغییر سیستمی که کادر فنی ایجاد 
کرد، کاملا موثر بود و پرسپولیس با یک بازیکن کمتر، سوار 
بازی شد. به نظرم در نیمه اول، مساله این بود که بچه ها 
به بازی با سه دفاع، عادت نداشتند. به هر حال چند سال 
خو  روش  این  با  و  کرده اند  بازی  دفاع  چهار  با  که  است 
که  شرایطی  در  می خواست  هم  یحیی  نظرم  به  گرفته اند. 
قهرمانی مسجل شد، از فرصت استفاده کند تا این سیستم 
و عملکرد تیم در آن را بیازماید. پنجعلی درباره شرایط تیم 
برای دربی نیز گفت: شرایط دربی کاملا متفاوت است. الان 
مثل همیشه یک تحلیل هایی می شود. مهم این است که 

شرایط دو تیم در روز بازی چگونه باشد. 
زمین،  در  پرسپولیس،  فنی  پتانسیل  من  تعصب،  از  خارج 
یک  دربی  می دانم.  بیشتر  را  کادرفنی  در  و  نیمکت  روی 
خودش  خاص  تنش های  و  استرس ها  است.  خاص  بازی 
را هم دارد و خیلی نباید درگیر حواشی و بازی های طرف 

مقابل شد.
وی درباره شرایط داوری نیز گفت: برای داوران احترام قائل 
اینکه  مگر  است،  عمدی  اشتباهات  نمی گوییم  و  هستیم 
خلاف آن ثابت شود. قطعا داوران هم برای خودشان این 

احترام را قائل هستند. 
ما  همه  فرض  و  داریم  شرافتی  با  و  متشخص  داوران  ما 
و چون سهوی  اشتباهات سهوی هستند  که  است  این  بر 
مسائل  البته  باشد.  طرف  یک  سود  به  نمی تواند  هستند، 
عملکرد  تا  بگذارد  تاثیر  دربی  داور  روی  می تواند  مختلف 

خوب خودش را نداشته باشد.

ميری جایگزین ربيع خواه می شود ؛
پرسپوليس قاتل 

استقلال و سپاهان را مي خواهد
باشگاه پرسپولیس در نظر دارد نفرات مورد نظر کادر فنی را 

برای فصل آینده به خدمت بگیرد.
باشگاه پرسپولیس در نظر دارد نفرات مورد نظر کادر فنی 
آینده به خدمت بگیرد تا دست  سرخ پوشان را برای فصل 
یحیی گل محمدی در استفاده از بازیکنان بازتر از قبل شود.

محسن ربیع خواه یکی از نفراتی است که در لیست خروجی 
یحیی قرار دارد و سرمربی پرسپولیس قصد دارد جای او را 

با خرید بازیکن نساجی مازندران پُر کند.
در این خصوص شنیده می شود، پرسپولیس به محمد میری، 
بازیکن خط میانی و شوتزن نساجی که با دو سوپرگل خود 
شناخته شده، علاقه  قبل  از  بیشتر  سپاهان  و  استقلال  به 
دارد و به دنبال این است هافبک قائمشهری ها را به  خدمت 

بگیرد.
میری  دنبال  به  قرمزها  نیم فصل هم  انتقالات  و  نقل  در 
کردند. ضمن  مخالفت  نساجی  باشگاه  مسئولان  اما  بودند 
اینکه با اتمام لیگ نوزدهم، قرارداد میری با نساجی به پایان 
می رسد و باید منتظر ماند و دید که چه سرنوشتی در انتظار 

این بازیکن خواهد بود.

سياوش بختياری زاده :

انتخاب نکونام و آذری، نوید قهرمانی فولاد را داشت

تیم فوتبال نفت مسجد سلیمان در هفته بیست و نهم لیگ برتر 
به هفدهمین تساوی خود رسید تا رکورددار بیشترین تعداد تساوی 

در این فصل باشد.
تیم فوتبال نفت مسجد سلیمان که یکی از معدود تیم هایی است 
با  آخر  تا  اول  از هفته  و  نکرده  تغییر  این فصل مربی اش  در  که 
مهدی تارتار در لیگ برتر شرکت کرد، در هفته بیست و نهم به 
هفدهمین مساوی این فصل خود رسید تا رکورددار تعداد مساوی 

در لیگ نوزدهم باشد.
نزدیک ترین تیم از نظر تعداد مساوی به مسجد سلیمانی ها، تیم 
پارس جنوبی جم با 1۵ مساوی است و بعد از آن نیز سایپا با 14، 
این  و  دارند  قرار  مساوی  نتیجه   12 با  سپاهان  و   13 با  نساجی 
آمار نشان می دهد هفته پایانی با هر نتایجی همراه باشد، مسجد 

سلیمانی ها رکورددار تعداد مساوی در لیگ نوزدهم هستند.

لیگ  اینکه رکورددار کسب مساوی در  با  تارتار  شاگردان مهدی 
نوزدهم هستند، اما حتی در صورت مساوی در بازی آخر باز هم 
را  تعداد مساوی در یک فصل  بیشترین  توانست رکورد  نخواهند 
مسابقات  دوره  سیزدهمین  در  کرمان  مس  فوتبال  تیم  بشکنند. 
بیشترین  این  که  شد  متوقف  حریفانش  مقابل  بار   19 برتر  لیگ 
فصل  بود.  برتر  لیگ  ادوار  همه  در  فصل  یک  در  مساوی  تعداد 
و  شد  انجام  تیم   16 حضور  با  نوزدهم  لیگ  مثل  نیز  سیزدهم 

کرمانی ها از 30 بازی صاحب 19 مساوی شده بودند.
ذوب آهن اصفهان نیز در فصل یازدهم که لیگ با 1۸ تیم برگزار 
می شد، با 1۸ مساوی از 34 بازی بعد از مس کرمان دومین تیم 
پر مساوی در یک فصل است و اگر مسجد سیمانی ها در آخرین 
هفته از لیگ به نتیجه مساوی برسند، رکوردشان با ذوب آهنی ها 
برابری خواهد کرد. نفت مسجد سلیمان در آخرین هفته از لیگ 

ساعت  از  دیدار  این  و  است  جم  جنوبی  پارس  تیم  میزبان  برتر 
در  و  سلیمان  میزبانی مسجد  به  مرداد   30 پنجشنبه  روز   20:4۵

ورزشگاه شهید بهنام محمدی برگزار می شود.

عیسی آل کثیر مهاجم شماره هفت تیم صنعت نفت آبادان فرصت 
ویژه ای برای کسب عنوان آقای گلی نوزدهمین دوره لیگ برتر دارد.

گلزن زردپوشان آبادانی در دیدار هفته بیست و نهم با شاهین بوشهر 
دوازدهمین گل خود را به ثمر رساند و تنها یک گل با شیخ دیاباته 
استقلالی ها فاصله دارد؛ از آنجا که یک هفته به پایان رقابت های 
لیگ برتر باقی مانده آل کثیر این شانس را دارد که عنوان آقای 
گلی را از آن خود کند. مهاجم خوزستانی طلایی پوشان در فصل 
جاری عملکرد قابل قبولی داشته و در فصل آینده تیم های بسیاری 
به دنبال جذب این بازیکن هستند. آل کثیر تلاش می کند تا برای 

نخستین بار  و بالاتر از تمام مهاجمان ایران، آقای گل شود. 
آل کثیر پیش از کرونا و به ویژه در نیم فصل اول رقابت ها عملکرد 
مطلوبی داشته و با 9 گل در 1۵ بازی عنوان بهترین گلزن نیم فصل 

را به خود اختصاص داد، این بازیکن حالا در رتبه دوم جدول گلزنان 
لیگ برتر در کنار شهریار مغانلو )بازیکن پیکان( قرار دارد و امیدوار 

است در هفته آینده، رکورد دیاباته، را شکست دهد.

وی به همراه تیم آلومینیوم هرمزگان، آقای گل رقابت های لیگ 
 1۸3 مهاجم  که  دارد  وجود  احتمال  این  و  شد   93–94 آزادگان 
خود  به  را  ایران  برتر  لیگ  طلای  کفش  ها  نفتی  سانتیمتری 

اختصاص دهد.
ایران تا  فهرست کامل گلزنان فصل 99 - 9۸ لیگ برتر فوتبال 

پایان هفته بیست ونهم:
13 گل: شیخ دیاباته )استقلال تهران(

12 گل: عیسی آل کثیر )صنعت نفت آبادان(، شهریار مغانلو )پیکان 
تهران(

11 گل: مهدی ترابی )پرسپولیس تهران(، علی علیپور )پرسپولیس 
تهران(

10 گل: امیرارسلان مطهری )استقلال تهران(

یک کارشناس فوتبال با بیان این که ویسی و پورموسوی در تیم هایی 
در خارج از استان مشغول به فعالیت هستند که هر دو تیم گزینه 
سقوط هستند، گفت: چرا در دوران گل و بلبل پیکان و جم، ویسی 
و پورموسوی انتخاب نمی شوند و چطور ما خوزستانی ها برای هدایت 
تیم هایمان در شرایط گل و بلبل مان، مربیان غیربومی را می بینیم و 

مربیان بومی را نه؟.
از  استفاده  زمان  در خصوص  ایسنا،  با  گفت وگو  در  بابادی  کیوان 
مربیان بومی در تیم های لیگ  برتری فوتبال خوزستان، اظهارکرد: 
اگر نگاه ما به لیگ برتر یک نگاه حرفه ای است و مدعی هستیم باید 
به مربیان بومی نیز بها بدهیم، به این منزله نیست که ریسک کنیم و 
فاکتور تجربه از بین برود. به هر حال یکی از آیتم های مهم و اساسی 
برای سطح اول فوتبال کشور که به عمر مدیران نیز گره خورده نتایج 
تیم ها است که به انتخاب مربیان نیز بر می گردد و بعضا شاهدیم که 

مدیران قربانی نتایج نیمکت های شان می شوند.
* توجه به فاکتور تجربه در انتخاب مربی بومی

وی ادامه داد: به هر حال این که می گوییم باید از مربی بومی در 
تیم های لیگ برتری استان استفاده شود، به این منظور نیست که 
بی محابا فاکتور تجربه را در لیگ برتر که میلیاردها تومان برای یک 
تیم هزینه می شود، نادیده بگیریم و سرنوشت یک تیم لیگ برتری 
را فقط صرفا به خاطر بومی گرایی، به مخاطره بیندازیم و این نیز 
به منزله نادیده گرفتن هوادار و آینده یک باشگاه است. خود من با 
این روش یعنی نادیده گرفتن تجربه، صرف این که مربی تنها بومی 

باشد، موافق نیستم.

* لزوم استفاده از مربیان بومی در لیگ های یک و 2
از  می توان  داد:  ادامه  نفت مسجدسلیمان  باشگاه  سابق  مدیرعامل 
مربیان بومی که امتحان خود را در جاهای دیگر پس داده اند، یعنی 
در کلاس های متفاوت مربیگری در سطوح مختلف شرکت کرده اند 
و کاربلد شده اند، ابتدا در لیگ های دو و یک با ایجاد شرایط کار به 
عنوان سرمربی، استفاده کرد تا با کسب تجربه لازم، شرایط برای 
مربیگری شان در تیم های لیگ برتری استان فراهم شود. مربی ای 
و  خوزستان  استقلال  و  فولاد  سابق  سرمربی  پورموسوی  مثل 
سرمربی فعلی پارس جنوبی. او سال ها در بخش پایه فعالیت داشت 
و بعدها نیز این شانس را به دست آورد که با تجربه ای که کسب 
کرده است، فرصت مربیگری در لیگ برتر را هم پیدا کند. عبدالله 
ویسی نیز به همین صورت شرایط حضو در استقلال خوزستان را به 
دست آورد. ویسی در تیم های مختلف به عنوان دستیار فعالیت داشت 
تا این که در نهایت توانست استقلال خوزستان را به لیگ برتر بیاورد 

و همین تیم را هم قهرمان لیگ برتر کند.
* سراج، خودش باعث ایجاد چالش شد

وی درباره موفق نبودن بهنام سراج در صنعت نفت آبادان نیز گفت: 
نفت آبادانی که با اسکوچیچ در نیم فصل اول نتایج خوبی کسب کرده 
بود، نتوانست با سراج در نیم فصل دوم این نتایج را تکرار کند و در 
واقع به سوی چالش رفته است. خود من حامی استفاده از مربیان 
بومی هستم ولی باید بگویم اگر سراج با عملکردی که اکنون از 
او می بینیم، از نیم فصل اول هم سرمربی نفت آبادان بود، این تیم 
الان گزینه سقوط بود. به نظرم بهنام سراج در بخشی از کارهای 

خود بی تجربه رفتار کرد؛ او طی مصاحبه های مختلف عنوان می کرد 
که بازیکنان تیمش کم کاری می کنند و از این نظر می گویم که او 
بی تجربه رفتار کرد زیرا اگر متوجه کم کاری بازیکنی شده بود باید 
بدون این که موضوع رسانه ای و ذهن تمام بازیکنان درگیر شود و 
تیم را دچار حاشیه کند، بازیکن موردنظر را به باشگاه معرفی می کرد. 
در واقع چالشی که از آن یاد کردم، توسط خود سراج برای خود او 

ایجاد شد.
* بومی بودن، دلیلی بر سرمربی موفق بودن نمی شود

بابادی با بیان این که صرفا بومی بودن، دلیلی بر سرمربی موفق بودن 
نمی شود نیز عنوان کرد: مربیان بومی خوزستان اگر می خواهند مثل 
ویسی و پورموسوی خود را در سطح اول فوتبال کشور حفظ کنند، 
باید ضمن کسب تجربه لازم، یکسری فاکتورها را نیز برای خود نگه 
دارند. من معتقدم امیر خلیفه اصل، سرمربی فعلی استقلال خوزستان 
باید حفظ و نگهداری شود زیرا پس از این که به عنوان دستیار در تیم 
استقلال خوزستان فعالیت داشت و تجربه لازم را نیز اندوخت، وقتی 
به عنوان سرمربی به او اعتماد شد، توانست استقلال خوزستان را که 
در قعر جدول قرار داشت و حتی از گزینه های سقوط بود، با انجام 
یک کار فنی و روحی روانی از شرایط بد خارج کند. البته در مقطعی 
نیز خود ما که در تعریف و نقدهای مان گاهی زیاده روی می کنیم، با 
تعریف های مان باعث برهم زدن تمرکز سرمربی استقلال خوزستان 
و ایجاد فشار بر تیم شدیم و همین باعث شد، استقلالی که حتی 
می توانست به لیگ برتر صعود کند، از صعود بازبماند. پس درواقع 

با فشاری که روی این تیم گذاشتیم، مانع از انجام این مهم شدیم.

ليگ در ایستگاه پایاني ؛

رکوردی که نفت مسجدسلیمان قادر به شکست آن نیست

در هفته آخر ؛

شانس آقای گلی مهاجم خوزستانی در لیگ برتر فوتبال بیشتر شد

یک کارشناس فوتبال :

وقتی در شرایط گل و بلبل، مربیان خوزستانی دیده نمی شوند


